

Title (en)

Over-roof supporting device and method for making such a support

Title (de)

Halterungsvorrichtung für eine Überdachung und Herstellungsverfahren einer solchen Halterungsvorrichtung

Title (fr)

Dispositif de support d'une surtoiture et procédé de réalisation d'un support de surtoiture

Publication

EP 2412889 A1 20120201 (FR)

Application

EP 11174844 A 20110721

Priority

- FR 1056296 A 20100730
- FR 1152538 A 20110328

Abstract (en)

The device has a connection element constituted by a linear profile i.e. large rail (1) comprising a flat (4) to be positioned and fixed above a carrier element on a side. A vertical jamb (3) is projected from another side of the flat perpendicular to the flat. The jamb is removed at an end of the profile on a distance to leave a plane end zone (W) of the flat. The zone is covered by a sealing instep welded or glued to plain, and length of the rail is greater than 2 meters. An independent claim is also included for a method for producing an over-roof support.

Abstract (fr)

Dispositif de support d'une surtoiture, apte à être mis en place sur un élément porteur de toiture, comprenant un élément de liaison constitué par un premier profilé linéaire (1) comportant un plat (4), propre à être posé, d'un côté, et fixée au-dessus de l'élément porteur, et au moins un jambage (3) en saillie de l'autre côté de la base, en particulier perpendiculaire au plat, ledit jambage est supprimé à au moins une extrémité du profilé, sur une certaine distance, pour ne laisser qu'une zone d'about (W) plane de la base, laquelle zone d'about (W) lors du montage est propre à être recouverte par un plastron d'étanchéité soudé ou collé à plain.

IPC 8 full level

E04D 3/36 (2006.01); **E04D 11/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

E04D 3/3608 (2013.01); **E04D 11/005** (2013.01)

Citation (applicant)

FR 2713687 B1 19960301 - SMAC ACIEROID [FR]

Citation (search report)

- [A] DE 2039670 A1 19720302 - GOEBEL KLAUS
- [AD] FR 2713687 A1 19950616 - SMAC ACIEROID [FR]
- [A] EP 0530101 A1 19930303 - AXTER [FR]
- [A] WO 9838399 A1 19980903 - PIRONT VINCENT [BE]
- [A] US 2590708 A 19520325 - JURASEVICH MITCHELL L

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

EP 2412889 A1 20120201; EP 2412889 B1 20130731; FR 2963371 A1 20120203; FR 2963371 B1 20130614

DOCDB simple family (application)

EP 11174844 A 20110721; FR 1152538 A 20110328